
WSA nadał już skardze na ABW
numer sygnatury akt
31 lipca 2022
Wojewódzki Sąd Administracyjny w Warszawie nadał już skardze
na ABW numer sygnatury akt. Teraz trzeba czekać na dalszą
decyzję sądu.

T-Mobile, Polkomtel (Plus), Play, UPC, Orange nas odblokowały,
a Grupa Vectra wciąż nas blokuje. Wysłałem do nich pismo z
zapytaniem, dlaczego nie zdjęli blokady. Klienci Vectry, aby
czytać  „Wolne  Media”,  nadal  muszą  korzystać  z  porady  na
poniższym memie informacyjnym.

Licznik wejść przestał rosnąć, a wczoraj spadł poniżej 7000 co
oznacza, że zakończył się proces odblokowywania portalu, nie
licząc Grupy Vectra (m.in. Multimedia i inne firmy powiązane z
Vectrą).  Jeśli  znacie  nazwy  innych  firm,  które  wciąż  nas
blokują – napiszcie. Spróbuję do nich napisać i zapytać o
powód dalszej blokady.

Unikalne wejścia zliczane wg IP (w soboty jest tygodniowe
minimum):
16 (sobota) – 5364

https://wolnemedia.net/wsa-w-warszawie-nadal-skardze-na-abw-numer-sygnatury-akt/
https://wolnemedia.net/wsa-w-warszawie-nadal-skardze-na-abw-numer-sygnatury-akt/


17 – 5601
18 – 6247
19 – 5930
20 – 5726
21 – 6525
22 – 6549
23 (sobota) – 6086
24 – 6324
25 – 7194
26 – 7553
27 – 7826
28 – 7474
29 – 7253
30 (sobota) – 6383

Tak wyglądał duży spadek wejść z powodu blokady (kliknij w
obrazek by powiększyć).

A tak wygląda mały wzrost wejść po odblokowaniu.
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Jak widać, po odblokowaniu w Orange, Plus, T-Mobile, Play i
UPC liczba wejść unikalnych adresów IP wzrosła o ok. 1000
dziennie. Wygląda na to, że, straciliśmy ponad 4000 stałych
czytelników,  którzy  są  nietechniczni  i  nie  wiedzieli  jak
obejść blokadę (mogą myśleć, że portal został zlikwidowany).
Być może po odblokowaniu Vectry powróci dodatkowe ok. 500
użytkowników i będzie czasami ponad 8000, ale magiczna granica
10  000  unikalnych  wejść  dziennie  będzie  trudna  do
przekroczenia (a było to minimum przed blokadą, średnia była
ok. 12 000).

Nie wiem, jak dotrzeć z informacją do dawnych czytelników, że
mogą ponownie odwiedzać nasz portal. Jeśli ich znacie – proszę
dać im znać.

Kilka  dni  temu  wysłałem  mailing  do  zarejestrowanych
użytkowników, ale większość mogła trafić do spamu lub zostać
jako spam zablokowana na serwerach pocztowych.
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